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Dzień dobry, 
 
w imieniu mieszkańców zwracam się z pytaniem, kiedy planowane jest odnowienie oznakowania 
poziomego na terenie miasta Złotoryja. 
Pragnę zwrócić uwagę, iż 6 marca została wybrana oferta firmy VIKTOR ze Złotego Stoku, 
natomiast nie widać postępu prac. 
Szczególną uwagę zwracam na oznakowanie poziome ul. Legnickiej, od wyjazdu z ul. Polnej, 
gdzie widoczne jest stare i nowe oznakowanie poziome, co utrudnia prawidłowe poruszanie się 
aut po tym odcinku. Mieszkańcy może się już przyzwyczaili do niedogodności, natomiast osoby 
przejezdne ciągle mają trudności, szczególnie w godzinach nocnych. 
 
Z poważaniem 
Agnieszka Djorić
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